

STYREMØTE NR. 8-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 15. oktober kl 19:00-21:00

Sted: Kringsjøvegen 9A

Kakeansvarlig: Aud Øyen Halås

Møteleder: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad Mathias Øivind Andresen

Martin Haarstad Eskil Bakken

Ikke møtt:

Saksliste:

- | | |
|---------------------|-----------------------------------|
| Sak 1/2023: | Godkjenne innkalling og saksliste |
| Sak 2/2023: | Kake og sladder |
| Sak 31/2023: | Bli kjent-fest - evaluering |
| Sak 32/2023: | Treningsoppmøte - status |
| Sak 34/2023: | Utenlandstur - status |
| Sak 35/2023: | Bruksvallarna - status |
| Sak 36/2023: | Gråkallen opp - status |
| Sak 37/2023: | Dugnadspoeng |
| Sak 38/2023: | Generalforsamling |
| Sak 39/2023: | Styresammensetning |
| Sak 40/2023: | Valgkomité |
| Sak 10/2023: | Sportslig fremover |
| Sak 11/2023: | Sosialt fremover |
| Sak 13/2023: | Generelt |
| Sak 14/2023: | Innkomne saker |

Sak 01/2023	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.</p> <p>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes.</p>	
Referat	Godkjent	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes.</i>	

Sak 02/2023	Kake og sladder	5 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 31/2023	Bli kjent-fest - evaluering	5 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Eskil Bakken	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Informasjonsflyt i forkant ● Hvordan gikk det på de ulike vorsene? ● Hvordan var det på Dollar? ● Koste folk seg? ● Hvordan gikk vasken? ● Noen forbedringspunkter til neste år? 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Bra stemning, masse gode tilbakemeldinger ● Litt trå stemning i starten på vorsene, men det tok seg opp og folk ble kjent ● Dollarbaren er en spennende nyvinning ● Neste år <ul style="list-style-type: none"> ○ Må se på lokale tidlig hvis man ikke har Dollarhuset 	

Konklusjon	Stor suksess!
------------	---------------

Sak 32/2023	Treningsoppmøte - status	15 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Som diskutert på forrige styremøte, var oppmøtet på trening lavt i starten av semesteret. Vi var bekymret for utviklinga på jentesiden, og spesielt på rulleski. Vi går gjennom tiltakene fra sist!</p> <p>Tiltakene fra sist:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Samling mellom dragene på intervall • Tempoet på økt • Få jenter på rulleski <p>Hvordan har dette gått?</p> <p>Annet som bør diskuteres: Styret på økt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Humør • Er det gøy? • Synlighet 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Oppmøtet har tatt seg opp de siste ukene • Vært flinke til å samle gruppen mellom dragene på intervaller den siste tiden • Har gått rolig på rulleskilangturer • Mange jenter på rulleski i dag <p>Styret på økt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ikke alle i styret har vært like mye på økt i det siste, av ulike årsaker • Mulig at fokuset på at det skal gå rolig og at vi skal samle gruppa fremstår som "seriøst" • Alle i styret har det gøy på økt! • Synlighet fra styret <ul style="list-style-type: none"> ○ Bedre oppmøte fra styret i det siste ○ Husk å kle seg i grønt! 	
Konklusjon	Mange av tiltakene siden sist styremøte har hatt effekt	

Sak 34/2023	Utenlandstur - status	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	

Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Plassene ble raskt fylt opp ● Per 12.10.2023 har 18 gitt beskjed om flyvninger (+ teamet, som teller 7 personer) ● Transport fra München ● Startnummerstatus ● Videre info og kommunikasjon
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Plassene ble fylt opp på 27 sekund ● Litt organisering rundt fly ● En del drar tidligere og har egen leiebil ● Alle må huske å fylle inn skjema for fly ● Litt problemer med betalingen av de reserverte startnummerene ● Skjema for å hente inn informasjon til startnummerene legges ut snart ● Noen av de som ikke fikk plass har meldt interesse for å arrangere egen tur, gjerne bli med på denne om det er interesse for dette
Konklusjon	Utenlandsturen ble fort full. Dette blir bra!

Sak 35/2023	Gråkallen opp - status	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen Martin Haarstad	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> ● Blæst startet ● Foreløpig få påmeldte, uansett forventet at de fleste vil melde seg på ila siste uken. ● Stor interesse for dugnad :) ● Startnummer bestilt 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Promovideoene er helt rå ● Rett foran antall påmeldte på samme tidspunkt som i fjor ● Stor interesse for dugnad, måtte si nei til noen! <ul style="list-style-type: none"> ○ De som kom sist ble minst prioritert ○ Mulig det dukker opp flere dugnader når det nærmer seg ● 300 startnummer bestilt <ul style="list-style-type: none"> ○ Evt overskudd kan brukes neste år ● Må høre med NTNUI Blits om bilder <ul style="list-style-type: none"> ○ Ane tar kontakt ● Må bestille bord fra NTNU ● Mangler siste godkjenning fra politiet ● Blir stand på tirsdag 17. oktober 9:30-13:30 ● Poeng i testcupen for Gråkallen Opp <ul style="list-style-type: none"> ○ Gis til medlemmer i NTNUI Langrenn og folk som har deltatt i testcupen tidligere i høst 	
Konklusjon	Vi er godt forberedt og været ser lovende ut!	

Sak 36/2023	Bruksvallarna - status	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Herborg Skjelle	
Saksinfo	<p>Påmeldinga er åpen!!</p> <p>Endring fra i fjor: tidligere påmelding-/avmeldingsfrist. Håper dette gjør at vi unngår stort frafall mot slutten.</p> <p>Dette bør diskuteres</p> <ul style="list-style-type: none"> • Samme sosiale opplegg som tidligere år? • Stilart testløp • Refundering av alle kjørekostnader som i fjor? <p>Noe dere husker fra i fjor som burde blitt gjort bedre?</p>	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Påmeldingen er full allerede! • Påmelding åpner og stenger tidligere enn andre pr • Rykter om 7 km løype i år • Hva skal med i år <ul style="list-style-type: none"> ○ Ha med quiz i år ○ Det vanlige ellers • Skate/klassisk <ul style="list-style-type: none"> ○ Åpne for begge stilarter (to ulike klasser) • Alle kjørekostnader refunderes 	
Konklusjon	Dette blir bra!	

Sak 37/2023	Dugnadspoeng	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås Håkon Bakke Kjerstad Thomas Haugen De Lange	
Saksinfo	<p>Vi hadde møte 11/10 og gikk gjennom dugnadssystemet! Vi har kommet frem til:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Samme poengsystem som tidligere • Kvalitetssikring av hva det gis dugnadspoeng for • Et ønske om at styret får 1 dugnadspoeng for hver dugnads sesong, i stedet for 2 på første dugnads sesong. • Hvordan følge opp at de som melder seg på som ordinær medlem på høsten, faktisk fyller kravene gjennom sesongen? • Dugnadspoeng er personlige, og kan ikke overføres. 	

Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Lage en "guide" for hva og hvordan dugnadspoeng skal gis ut <ul style="list-style-type: none"> ○ Trenger ikke bli mer rigid av dette ○ Enklere å sette opp dugnadslister ● 1 dugnadspoeng for hvert år til styremedlemmer <ul style="list-style-type: none"> ○ Mer jevn belønning for å sitte i styret, da et styreverv går over to sesonger ○ Må være opp til neste styre å bestemme hva de vil gjøre, men vi tror det er et godt forslag ● Medlemspris på samling for de som ikke har gjort dugnad <ul style="list-style-type: none"> ○ Følges opp uten å kreve penger ○ Gi beskjed til de det gjelder om at det forventes at de gjør dugnad ● Dugnadspoeng er personlige, man kan ikke selv overføre dem til de man vil <ul style="list-style-type: none"> ○ Men det kan som vanlig, vises skjønn med hvem som får refusjon ○ Mye bedre løsning å ta kontakt tidlig om situasjonen tidlig, så kan styret se på en løsning. <ul style="list-style-type: none"> ■ Feks hvis man er/skal på utveksling
Konklusjon	Noen små endringer i dugnadssystemet for å gjøre det enklere å organisere og mer rettferdig.

Sak 38/2022	Generalforsamling	10 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Nærmer seg generalforsamling, som fortrinnsvis skal avholdes i januar, men dette kan fravikes om en dato i første uke i februar passer bedre. Generalforsamling skal jmf. vedtektene avholdes senest siste søndag i første uke i februar.</p> <p>Datoer å ta hensyn til:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Undervisningsstart 8. januar. ● Åre-turer i januar. ● Utenlandstur: 25.-30. januar. ● Tour de Sweco ● Frist 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Generalforsamling torsdag 8. februar <ul style="list-style-type: none"> ○ Greit tid etter utenlandsturen ○ Torsdag er en bra bankettdag! 	
Konklusjon	Generalforsamling torsdag 8. februar	

Sak 39/2023	Styresammensetning	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Vi tar en runde på hvert av vervene for å høre hvordan arbeidsoppgavene og arbeidsmengden har vært.</p> <p>Bør noen av vervene endres eller fjernes/fordeles? Eller er det behov for flere stillinger i styret?</p> <p>Jeg og Erik Gellein Halvorsen har allerede diskutert om det bør gjøres endringer med trenervervet. Vi er i gang med å samle erfaringer fra tidligere trenere!</p>	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Nestleder <ul style="list-style-type: none"> ○ De nye ansvarsområdene har fungert bra ○ Passer bra å ha sponsoransvaret her ○ Kan kanskje ha flere arbeidsoppgaver? ● Økonomiansvarlig <ul style="list-style-type: none"> ○ Stort verv, men stor fordel å ha all økonomi samlet ○ Fungerer fint så lenge noen er motivert for det ● Web-ansvarlig <ul style="list-style-type: none"> ○ Fungerer fint ○ Mye det man gjør det til selv mtp om man vil drifte/utbedre eller utvikle systemene ● Marka rundt <ul style="list-style-type: none"> ○ Mye jobb når det står på ○ Deltakelse i styret <ul style="list-style-type: none"> ■ Avhenger hvor mye man vil selv ■ Kan hjelpe til der det trengs eller av året ○ Plass på utenlandstur ○ Når skal MR-sjef erstattes <ul style="list-style-type: none"> ■ Helst før sommerferien ○ MR-leder kan søke andre styreverv og stille på generalforsamling ● Sos.kom <ul style="list-style-type: none"> ○ Mye praktisk akkurat når ting skjer ○ Grei arbeidsmengde totalt ● Trener <ul style="list-style-type: none"> ○ Det har vært en trend med at trenere har blitt lei den siste tiden <ul style="list-style-type: none"> ■ For stor belastning? ■ Mulige løsninger <ul style="list-style-type: none"> ● Flere trenere ● Bruke trenerkom mer ● Bruke styret til å lede/planlegge økter ○ Jevn belastning 	

	<ul style="list-style-type: none"> ■ Tidvis mye når andre ting skjer ○ Bruke trenerkom mer <ul style="list-style-type: none"> ■ Legge de til i mapper på Drive sånn de kan involveres mer ● Arrkom <ul style="list-style-type: none"> ○ Meråker, bruks, birken og vasan går fort da mye er likt som tidligere ○ Utenlandstur <ul style="list-style-type: none"> ■ Mye jobb til tider ■ Mellomledd mellom arrkom, andre medlemmer og styret ■ Hadde vært fint å ha noen i styret <ul style="list-style-type: none"> ● Gå tilbake til nestleder, men motsatt ansvarsforhold? ● Blæst og materialansvarlig <ul style="list-style-type: none"> ○ Material er litt arbeid når man bytter leverandør ○ Blæst <ul style="list-style-type: none"> ■ Ikke tydelig definerte arbeidsoppgaver ○ Fungerer godt med komite, viktig med innspill når det gjelder dette ● Leder <ul style="list-style-type: none"> ○ Mye å gjøre <ul style="list-style-type: none"> ■ Avhenger om man vil drifte eller utvikle ○ Kan noe skilles ut fra ledervervet og bli "driftet" av et annet styreverv? <p>Generelt</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Passelig størrelse på styret <ul style="list-style-type: none"> ○ Dersom styret skal utvides med flere stillinger må fordelten av dette veies opp mot antall personer i styret ● De fleste er fornøyd med arbeidsoppgavene sine, passer godt sammen.
Konklusjon	Styresammensetningen har fungert godt i år, men noen små endringer bør gjøres

Sak 40/2023	Valgkomité	10 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Vi trenger ny valgkomité.</p> <p>Trenger dermed gode forslag!</p> <p>Statutter:</p>	

	<p><i>“Valgkomiteen skal bestå av leder og 2 medlemmer.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Valkomiteen skal bestå av medlemmer det er usannsynlig at kommer til å søke styret.</i> - <i>Valkomiteen skal bestå av medlemmer med god erfaring fra gruppas styre, økonomi og drift. Det er ønskelig at minst to har hatt ett eller flere år i styret.”</i> <p>Annet: viktig å benytte muligheten fremover til å snakke varmt om styreverv i langrennsgruppa!</p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● Styret har kommet opp med et utvalg personer de kan tenke seg å ha med i en valgkomité ● Kontakte disse og høre om interesse
Konklusjon	Valgkomite er snart på plass!

Sak 10/2023	Sportslig fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Erik Gellein Halvorsen	
Saksinfo	<p>Evaluerings</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 3000m ● Staketest ● Informasjon slack <p>Framover</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Gråkallen opp 22.oktober ● Fotballkamp mot o-gruppa 2.november ● Gutte/jentetrening uke 43? ● Felles gutte/jentetrening med o-gruppa 21. november ● treningsforslag fremover 	

Referat	<ul style="list-style-type: none"> ● 3000 meter <ul style="list-style-type: none"> ○ Styret mener at 3000-meter var gøy ○ Stort startfelt og mange tette dueller ● Staketesten <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikke så mange deltakere, men bra opplegg ● Mer detaljerte treningsplaner på slack? <ul style="list-style-type: none"> ○ Bra at det er kort på slack, mer info på nettsida ○ De fleste vet hvordan de ulike øktene ser ut ○ Lenke til nettsida ● Fotballkamp mot O-gruppa <ul style="list-style-type: none"> ○ Martin, Herborg og Thomas H blir trenere ○ E-berg 11er 19:00 2. november ○ Fotballtrening før den tid ● Gutte/jente-trening med o-gruppa 21. november ● Treningsforslag <ul style="list-style-type: none"> ○ Fotballtrening før kampen torsdag uke 43 ○ Rulleski så lenge forholdende tillater det
Konklusjon	Vi skal slå O-gruppa i fotball!!

Sak 11/2023	Sosialt fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Eskil Bakken	
Saksinfo	<p>Evaluering beer-mile</p> <p>Trønderfest - status</p> <p>GK-opp-bankett</p> <p>Fotballkamp mot o-gruppa</p> <p>Jule-øl-test-fest, hvor og når?</p> <p>Forslagskassa: Noe sosialt uten alkohol</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Spillkveld, kino, kanelbolleonsdag ● Blir det KM i ostemørbrød?? 	
Referat	<p>Beer-mile</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Veldig mye folk ● Ikke så lett å forberede/organisere ● Leie lokalet ved banen for bankett neste gang(?) for bankett <p>Trønderfest</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Blir et kjøp ● De som vil kan dra på etterfest på samf, men blir ikke noe felles opplegg her 	

	<p>GK-opp bankett</p> <ul style="list-style-type: none"> • Møtes på Barmuda søndag ettermiddag <p>Juleøsttestfest</p> <ul style="list-style-type: none"> • Helga etter bruks • Fredag eller lørdag, avhengig av hva som er ledig • Satses på kjeller i år, kok opplegget fra 2021 feks <p>KM i ostesmørbrød</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathias arrangerer • Søndag 29. oktober
Konklusjon	Mye sosialt fremover

Sak 13/2023	Generelt	5 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger Saksinfo	<p>Ane Hagset Stavnesli</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bestilling på hverdagsstøy i gang. Fått på noen freshe farger :)) - Leveringstid på 14 dager, så får de innen starten av november. <p>Aud Øyen Halås</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status baksidekontakt - Statutter slab - Julebord - Topp hemmelig sak 	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Baksidenettsiden er oppdatert med ny informasjon • Lage side for råd/føringer på slab <ul style="list-style-type: none"> ○ Små ting som ikke trenger å være statutter • Julebord for styret <ul style="list-style-type: none"> ○ Lørdag 4. November 	

Sak 14/2023	Innkommne saker	
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<p>Nybegynner-kurs</p> <p>Kajakktur</p> <p>Camp i granåsen under verdenscup</p>	

Referat	<p>Styret mener at nybegynner-kurs og kajakktur faller utenfor langrennsgruppas kjerneområde</p> <ul style="list-style-type: none">● Gruppas medlemmer må gjerne ta initiativ til å arrangere dette selv <p>Camp i Granåsen under verdenscup 15.-17. desember</p> <ul style="list-style-type: none">● Lavo og god steming?● Ikke alle er ferdig med eksamen● Martin sender melding til VM-arrangør og hører om mulighet til å sette opp camp
---------	--

Neste styremøte: onsdag 15. november